
 

 

Gd-I.6641.10.2023.UM               Radom, dnia 02.06.2023 r. 
 

 

 
ZAMAWIAJĄCY 
Gmina Miasta Radomia 
 

ODPOWIEDŹ NA ZAPYTANIA WYKONAWCY 
 

Dotyczy:  Zaproszenia do złożenia oferty na: „Cyfryzację danych Państwowego Zasobu 
Geodezyjnego i Kartograficznego części powiatowej” 

 

- ogłoszonego w dniu 29.05.2023 r. w Biuletynie Informacji Publicznej w zakładce „zamówienia 
publiczne - usługi” 

 

Zamawiający informuje, że w dniu 02.06.2023 r. Wykonawca zwrócił się do Zamawiającego z pytaniami. 
 

PYTANIE 1: 
Jaka ilość operatów przypada na podaną ilość skanów tj. 140 000 stron ? 

ODPOWIEDŹ 1: 
Na podaną ilość skanów przypada ok. 2600 operatów (możliwe, że będą udostępnione także szkice). 

PYTANIE 2: 
Jaka jest szacunkowa ilość operatów z poszczególnych opracowań ? 

ODPOWIEDŹ 2: 
Przewidujemy, że 90% opracowań odpowiada jednej pracy geodezyjnej. 

PYTANIE 3: 
Z jakich lat pochodzi dokumentacja ? Jaki jest jej stan techniczny ? 

ODPOWIEDŹ 3: 
Dokumentacja pochodzi głównie z lat 2011-2013, część operatów pochodzi z lat 1989-2010 (ok. 250-300 

sztuk) +możliwe do udostępnienia szkice z różnych lat. Stan techniczny doby, ok. 50 operatów w oprawie 

introligatorskiej. Pozostałe w teczkach papierowych. 

PYTANIE 4: 
Czy materiały mają już nadane nowe numery P. i są wprowadzone do bazy ? Jeśli nie to proszę o informację 

czy ten zakres czynności również powinien zostać uwzględniony w kalkulacji przez Wykonawcę. 

ODPOWIEDŹ 4: 
Operaty w większości mają nadany numer P i są wprowadzone do bazy. Oferta powinna uwzględniać powyższe 

założenia. 

PYTANIE 5: 
Jaki jest procent operatów, dla których trzeba wykonać aktualizację atrybutów ? 

ODPOWIEDŹ 5: 
100% (atrybuty są częściowo uzupełnione, pozostałe należy wprowadzić, niektóre należy zmodyfikować, gdy 

zawierają błędne wartości). 

PYTANIE 6: 
Czy liczba zasięgów jest równa ilości operatów ? 

ODPOWIEDŹ 6: 
W większości przypadków tak. Należy sprawdzić czy zasięgi już istniejące odpowiadają zasięgom już 

wprowadzonym. 

PYTANIE 7: 
Jaka będzie struktura plików w repozytorium skanów ? 

ODPOWIEDŹ 7: 
W większości 1 operat to jeden plik. 

PYTANIE 8: 
Czy jest możliwość zdalnego połączenia i stałego łącza z bazą programu Geo-info ? 

ODPOWIEDŹ 8: 
Tak. 

           Z up. PREZYDENTA MIASTA 

                                                  mgr inż. Łukasz Horwat 

                       DYREKTOR 

                     WYDZIAŁU GEODEZJI 


